
Afdeling Etten-Leur. 
 
Kees Mensen heeft zich begin 2022 aangesloten bij de afdeling Etten-Leur. Met zijn tweeën 
hebben we het afgelopen jaar de afdeling gestalte kunnen geven. 
 
 
 
Gemeenteraadsverkiezingen: 
In aanloop naar de gemeenteraadsverkiezingen hebben we ons gepresenteerd bij een groot 
aantal politieke partijen. 
Samen met D66 hebben we een thema-avond Mobiliteit georganiseerd. Een succesvolle 
avond met veel belangstellenden o.a. uit de plaatselijke politiek. 
Op de verkiezingsdagen zijn we actief geweest op de stembureaus. De opbrengsten zijn 
gestort in de Fietsersbondkas. 
 
Contact met de gemeente: 
Er zijn een aantal bijeenkomsten geweest met de ambtenaar voor mobiliteitszaken, waar we 
aandacht hebben gevraagd voor de fietsverkeersknelpunten. 
Een greep uit de besproken punten. 
-Opheffen van de fietsoversteekplaats bij het station 
-Ontbreken overdekte fietsenstalling bij de nieuwbouw van de Nobelaer. 
-Wens tot een tweerichtingen fietspad tussen Lage Vaartkant Lichttorenhoofd (wordt door 
de gemeente opgepakt) 
-Doortrekken fietspaden Bisschopsmolenstraat 
-Voorrangsregeling aanpassen Markt 
-Plan tot het verplaatsen van de fietsenstalling Burchtplein voor AH. 
 
Tevens hebben we kennis gemaakt met de nieuwe wethouder, Jean-Pierre Schouw waarbij 
een groot aantal knelpunten ter sprake is gekomen.  
Met Pierre van Damme hebben we een gesprek gehad over de Toeristische Visie voor Etten-
Leur. 
Zijn er fietscafés, waar zijn oplaadpunten voor elektrische fietsen, fietsroutes, e.d. 
 
 
 
Doortrappen: 
Voor de uitvoering van dit landelijk project met als thema, Veilig fietsen tot je 100e, hebben 
we van de gemeente een forse subsidie ontvangen. 
Op 18 juli organiseerden we samen met Veilig Verkeer Nederland, Buurtsportcoaches, KBO’s 
en een plaatselijke fietsenzaak een succesvolle thema dag. 
De dag bestond uit een workshop waarbij V.V.N . aandacht besteedde aan de veiligheid op 
de fiets en de verkeersregels 
De fietsenzaak presenteerde een aantal e-bikes die zeer geschikt zijn voor ouderen  i.v.m. 
kleinere wielen en brede banden. Ook werden fietsspiegels en helmen gedemonstreerd. Op 
het buitenterrein hielpen de buurtsportcoaches belangstellenden op weg om veilig en 
vertrouwd op een e-bike te zitten. De dag werd bijgewoond door zo’n 40 mensen. 
 



Samen Gezond Etten-Leur 
Als Fietsersbondafdeling maken we deel uit van dit platform. Het bestaat uit een groot 
aantal organisaties, die gericht zijn op het verbeteren van de fysieke en mentale gezondheid. 
Denk daarbij aan sportclubs, fysiotherapeuten, buurtsportcoaches, leefstijlcoaches enz. 
Regelmatig worden bijeenkomsten georganiseerd waarbij ervaringen worden uitgewisseld. 
In februari van dit jaar werd er een goed bezochte Vitaliteitsmarkt gehouden waarbij we ons 
als Fietsersbond hebben gepresenteerd. 
 
Provincie: 
We worden betrokken bij de reconstructie van de provinciale wegen N389 (Etten-Leur – 
Zevenbergen) en N640 (Eten-Leur-Hoeven) 
 
Paaltjesactie: 
Parallel aan de landelijke actie hebben we in afspraak met de wethouder en de 
verkeersambtenaar alle paaltjes op de fietspaden geinventariseerd. 
De uitslag hebben we aan de gemeente voorgelegd.  
Hoofdconclusie: Vrijwel geen enkel paaltje voldoet aan de aanbevelingen van het CROW 
(Centrum voor Regelgeving en Onderzoek in de Grond-, Water- en Wegenbouw en de 
Verkeerstechniek) 
 

Landelijke Fietsersbond 
We zijn met de regio West Brabant in gesprek. 
Daaronder vallen de gemeente Roosendaal, Bergen op Zoom, Breda, en Etten-Leur. 
We kijken dan wat we individueel doen en waar we van elkaar kunnen leren. 
Hoe vertalen we het Nationaal Toekomstbeeld Fiets naar een regionaal Mobiliteitsplan. 
 
 
 


